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 中国与全球治理论坛

“中国与全球治理论坛”是中国外交与国际问题的高端系列论坛，由北京大学国际关系学院主办。

首届论坛主题：“中美新型大国关系”
主讲嘉宾：贾庆国，金灿荣，杨毅，袁鹏 

日期：9月19日（周五）

时间：14:00-16:00

地点：北京大学国际关系学院秋林报告厅
    “中国与全球治理”高端系列论坛将采取公开“对话”形式进行，每次论坛拟邀请3-5位国内外知名专家、学者或政府官员，就中国外交和国际关系中的一些重大问题展开理性和深入的讨论。此外，论坛还将邀请大学和智库学者、外国驻华使节、媒体参与对话互动。我们希望通过该论坛推动人们对中国外交和国际问题的理性思考，加深对这些问题的认识和理解，为中国与国际社会更有效地应对地区和全球性问题提供一些新方法和新思路，便于国际社会更好地理解中国，更好地服务于中国外交。

    本届论坛将以“中美新型大国关系”为主题。过去30多年来，随着中国经济的快速增长和综合国力的提升，中国已经成为国际政治中举足轻重的有影响力的国家，在现存国际秩序中具有了越来越多和越来越重要的利益。在此过程中，中国与美国的关系也出现了巨大和深刻的变化。由于这种变化，中美关系呈现出前所未有的复杂性，在两国共同利益不断增加，合作范围不断拓展的同时，两国结构性矛盾突出，战略猜疑和较量有所增加。两国领导人充分认识到中美关系的重要性，以及中美合作对两国和世界的重要意义。2013年6月，两国领导人在加州峰会中强调中美要构建新型大国关系，希望通过双方的努力，管控分歧，加强合作，实现合作共赢。一年多过去了，中美在建立新型大国关系方面都取得了哪些进展？面临哪些主要问题？面对这些问题和挑战，两国应该如何应对？本届论坛将就这些问题展开全面而深入的讨论。

本次活动将对外开放，欢迎各位同学踊跃报名，作为对话会观察员。有兴趣的同学，请于2014年9月18日之前将如下报名表发送邮件至xiangningwu@pku.edu.cn, 我们将回复确认。 
	姓名
	

	学校/学院/系所
	

	国籍
	

	联系电话
	

	邮件
	


非常感谢您对本次论坛的关注，期待您的参与。
北京大学国际关系学院
2014年9月5日
Forum on “China and Global Governance”
Event Notice:

Theme: “New Model of Major Country Relations between China and the US”
Speakers: Jia Qingguo, Jin Canrong, Yang Yi, Yuan Peng
Time:  September 19, 2014, 14:00-16:00 

Location: Qiulin hall, School of International Studies, Peking University 

Hosting Organizations

· School of International Studies, Peking University
Event Information

The School of International Studies, Peking University (PKU-SIS) will host the “Forum on China and Global Governance”. The forum includes a series of high-profile dialogues on China's diplomacy and International Studies. The inaugural forum will be held from 14:00-16:00 on September 19th (Friday), 2014 at Qiulin Hall of PKU-SIS.
The high-profile forum will break with the mode of conventional academic conference by conducting open dialogues in public. Each forum is designed to invite 3 to 5 prominent Chinese and international scholars from academic institutions or senior officials to discuss major global problems thoroughly and comprehensively. With such thought-provoking dialogues, we believe the proposed discussions will stimulate deeper reflections and thinking on China's diplomacy and international relations. Furthermore, the forum is also a good platform for think-tank scholars, foreign ambassadors and the media to participate in the dialogue. The forum aims to explore opportunities for the participants to make their contributions to the success of China’s diplomacy. We hope that the forum will help to reduce misperception and misunderstanding between China and the international society and strengthen coordination and cooperation in our joint efforts to address regional and global issues.

The inaugural forum of China and Global Governance will focus on "New Model of Major Country Relations between China and the US". Unprecedented economic growth and elevation of comprehensive national power over the past 30 years have made China an increasingly important actor in international politics. This will have important implications for the institutional and normative structure of world politics. Sino-US relationship has also experienced dramatic and profound changes and encountered great complexity. While China and the U.S. share common strategic interests and are also broadening collaborations, structural contradictions are rising and mutual strategic distrust and confrontation are accumulating. Leaders from both sides are fully aware of the significance of the bilateral relations as well as its importance to the future development of the international system, which was manifested in the California Summit of last June and the consensus to establish a “New Model of Major Country Relations”. Such a relationship can contribute to a win-win situation through managing differences and enhancing cooperation. Now that a year has passed, what accomplishments have been achieved? What problems are facing the relationship and how should they be tackled? Those and other questions are not only important ones for the world, but also the major theme of the inaugural forum.

Registration

Attendance to the event is limited, so please register early for registration. Please send the following registration form to xiangningwu@pku.edu.cn before September 18, 2014. We will email you back as a confirmation 

	Name
	

	Affiliation
	

	Nationality
	

	Contact
	

	Email
	


We are looking forward to seeing you at the event.

School of International Studies, Peking University
September 5, 2014
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Express mail : The School of International Studies, Peking University, Haidian, Beijing 100871, China
E3iE (Tel ) : 86-10-6275-1634 Email : gggxy@pku.edu.cn
{EE ( Fax) : 86-10-6275-1639 Web : www.sis.pku.edu.cn
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